
Dovoľte, aby som stručne zhrnul svoje pôsobenie v roli trénera, ktoré spočívalo vo 

vytvoreného reprezentačného tímu v kategórii ženy a muži pre roky 2021 - 2022 tkz. 

Výberom (selekciou) a následne oba pripraviť k reprezentácii.  

 

2021 - mám za to, že som urobil všetko, aby výsledkom práce a snaženia hráčov, mojich 

spolupracovníkov (Martin Ševček, Jože Skrbinek, Francois Grange) a mňa samotného, bola 

dobre vybraná a pripravená reprezentácia a tým naplnená predstava prezídia, ktoré celý 

proces zaštítilo ekonomicky i svojou podporou. 

 

Samotný výber (selekcia) prebiehal v niekoľkých krokoch (fázach). O konkrétnej podobe 

jednotlivých, som aktuálne informoval hráčov na webových stránkach, ktoré sú doposiaľ 

verejne prístupné. Nesčetně krát som rozprával s každým z hráčov, a to nielen pri úvodnom 

individuálnom rozhovore a viac, ako 20 víkendov sme spoločne venovali výberu a následne 

tréningom. Majstrovstvá Slovenska potvrdili dobrý výber, všetky reprezentačné výbery 

uspeli. Pri konečnom výbere reprezentačných štvoríc som bral na zreteľ celkový prístup 

hráča k novej forme spolupráce, tréningové nasadenie, vyhodnotenie testovania výkonnosti, 

prezentáciu technických výkonov a taktických rozhodnutí, schopnosť fungovania v tíme, 

vyhodnotenie psychologických profilov a množstvo ďalších postrehov.     

Verím, že každý zúčastnený si odniesol po tomto maratóne veľa poznatkov o sebe, ako aj o 

spoluhráčoch a bolo to pre všetkých prínosom. 

Pri účasti na MS v Španielsku oba tými ukázali pripravenosť k reprezentácii za, čo im i touto 

cestou opäť ďakujem.    

 

2022 - tento rok bol úplne odlišný. Nové prezídium oznámilo rozpočet, ktorý ani z diaľky 

nezahrnoval potrebné financie na kľudnú a zmysluplnú prípravu. Predpokladám, že aj tento 

faktor významne ovplyvnil počet prihlásených záujemcov. Žien sa prihlásilo toľko, že z nich 

okamžite vzniklo 6 nominovaných. U mužov sa to cele naviac z komplikovalo informáciou, že 

plánované majstrovstvá v Benine sú zrušené. Tento fakt žiaľ spôsobil situáciu, v ktorej 

akýkoľvek výber a príprava nedávala zmysel, a preto sa nekonala. 

Ženy na majstrovstvách Slovenska ukázali, že prihlásené sú vlastne ideálne kandidátky do 

reprezentácie. 

Svedomite sa pripravovali a veľmi dobre reprezentovali aj na ME v Španielsku. Ďakujem. 

 

Na záver dovoľte pár postrehov, ktoré mi potvrdili, že výber a hlavne intenzívna príprava 

hráčov je to hlavné, čo môže posunúť výkonnosť jednotlivca a celkovú úroveň slovenského 

petanque. Snaha o zlepšovanie výkonnosti by mala ideálne prebiehať na úrovni klubov, 

výber ideálne na úrovni reprezentačného realizačného tímu za plnej podpory TMK a 

prezídia. Mám k tejto téze padne argumenty, s ktorými sa rád podelím, ak bude, s kým. 

Zostáva otázkou či zlepšovanie úrovne Slovenského petanque je skutočne prioritou celej 

našej federácie. 

 

 


